
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-19, § 19 

 

 Tid Torsdagen den 19 november 2009 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 30 november 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

  

Helena Bonnier (M)    

Katharina Gratschew (M)    

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Anders Alvebäck (M) tjänstgörande 

Per Hallberg (M) tjänstgörande 

Claes Fleming (FP) tjänstgörande 

Håkan Thorén (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 2- 35 

Maria Östberg Svanelind (S) tjänstgörande  

Bo Holmberg (S)   

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Gunnar Jensen, Petra Nieto, Martin Skillbäck och 

Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från 

roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 19 

Programsamråd för Akka 9, 10 m m i Alvik och Traneberg. 

Remiss 
Dnr E2009-512-01645 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på programremiss för fastigheterna Akka 9,10 

 med flera i Alvik och Traneberg, S-Dp 2009-10487-54. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 21 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordförande Petter Lindfors m fl (M) Claes Fleming (FP), vice ordförande Mirja 

 Räihä Järvinen m fl (S) och Ann- Margrethe Livh (V) ställer sig bakom kontorets 

 förslag (se beslutet).  

 

2) Emilia Hagberg (MP) föreslår följande: 

 

 1 Exploateringsnämnden beslutar att i huvudsak godkänna förslaget  

 2 Inte godkänna byggnation i grönområdet norr om Vidängsvägen samt att 

  därutöver anföra följande: 

 

 Den planerade bebyggelsen söder om Vidängsvägen ser vi som ett positivt 

 tillskott av bostäder, särskilt den del som utgör studentbostäder. Om riktlinjer för 

 bullernivåer inte överskrids och satsningar görs på gång- och cykelbanor, ser vi 

 gärna ytterligare bostäder i detta område. Däremot är det viktigt att parkmarken 

 norr om Vidängsvägen inte bebyggs.  

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner 

att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Emilia Hagberg (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordförande Petter Lindfors m fl (M) och Claes Fleming 

(FP) enligt följande: 

 

 Den i programförslaget föreslagna bebyggelsen medför ett välbehövligt tillskott 

 av hotellrum, studentlägenheter och bostäder i ett centralt och attraktivt område 

 med god kollektivtrafikförsörjning. Förslaget kan väntas bli positivt inte bara i 

 sig utan för hela området och exploateringsnämnden ställer sig mycket positiv 

 till programförslaget. 



  

 

 Mot bakgrund av att kapacitetstaket för trafik redan är nått vill nämnden 

 emellertid betona vikten av att ett helhetsperspektiv anläggs i de framtida trafik- 

 och infrastrukturplanerna för området. Tillfredsställande helhetslösningar för 

 samtliga trafikslag måste åstadkommas i infrastrukturplaneringen för Alvik och 

 Traneberg. 

 

Ersättaryttrande 

Erik Slottner (KD) och Christer Mellstrand (C) instämmer i ordförande Petter Lindfors 

m.fl. (M) och Claes Fleming (FP) särskilda uttalande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


